

## Referat af styrelsesmødet den 19.08.2024

Referent: Thomas

Ordstyrer: Mette

Mødeleder: Lone

Fraværende: Steen

Kl.	Punkter	Resultat
9.30	<b>1. Godkendelse af dagsorden</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Dagsorden blev godkendt</li> </ul>
9.33	<b>2. Godkendelse af referat</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Der var ingen referater at godkende.</li> </ul>
9.35	<b>3. Opfølgning på igangværende arbejdet med:</b> se side 2 <ul style="list-style-type: none"> <li>Vi har lavet arbejdstidsregistrering i Excel-Word ark for de ansatte og kredsformand.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Lone orienterede om, hvordan arbejdstidsregistreringen vil blive organiseret. Og orienterede om medarbejdernes møde- og sluttidspunkter.</li> </ul>
9.38	<b>4. Kredskontoret</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>Forslag til ombygning af 1. sal. Forslaget og finansiering drøftes. Vi har tidligere godkendt at få en indretningsarkitekt fra IKEA til at komme med bud på indretning af nuværende 1. sal. Vi forstiller os, at det kan foregå i de nye lokaler, hvis vi går videre med forslaget om ombygning.</li> <li>Jeg foreslår, at vi efter efterårsferien holder åben café på kredskontoret fra kl.15.00 -17.00 hver torsdag. Thomas og jeg vil bl.a. tilbyde enkelt medlemmer, team, skoler sparring på deres arbejde med Pjecen "Inklusion", som vi introducerer på de fælles kommunale møder samt på nye pædagogiske ideer, eller andre arbejdsrelaterede</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Lone orienterede om det forslag til ombygning, som er lagt til dagsordenen som bilag. Orienteringen foregik gennem en fysisk fremvisning på kredskontoret. Styrelsen var positivt indstillede i forhold til, at indhente tilbud på den skitserede ombygning.</li> <li>Lone orienterede om planer for at holde åben café på kredskontoret. Styrelsen syntes, det var en god idé, og Lone og Thomas skal udforme en brugbar model. Både åben café og besøg på skolerne blev berørt.</li> </ul>
10.00		

	<p>udfordringer inden for det skolepolitiske områder.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Fra marts måned vil vi igen holde café møder om torsdagen. Denne gang med emnerne uddannelsesplaner og kompetencefonden. Vi vil ex. hjælpe medlemmer med at lave ansøgning til kompetencefonden.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Styrelsen nikkede til forslaget.</li> </ul>
<b>10.20</b>	<p><b>5. TR/AMR -arbejdet</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• TR-mødet d. 9.9 samt 28.10 Drøftelse af indhold. Vi flytter bl.a. arbejdet med retningslinjer hen til d. 28.10.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Lone orienterede om ændringerne. Og fortalte, at voldgiftsafgørelsen i forhold til UV-tillæg var kommet på dagsordenen. Derudover var der enighed om, at processen med at gå fra Min Uddannelse en anden portal skal med på dagsordenerne. Endelig skal præsentation af nye TR være på dagsordenen for d. 9.9. Der kan på mødet derudover følges op på, om skolerne er færdige med skoleplanen, og om der er udfordringer med opgaveoversigterne.</li> </ul>
<b>10.35</b>	<p><b>8. Skolepolitisk arbejde</b> Gennemgang af aftaler med vores tre kommuner om samarbejdet og fællesmøder for næste skoleår.</p>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Lone orienterede om de planlagte møder mellem kommunerne og kredsen.</li> </ul>
	<b>9. Særlige medlemsgrupper</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Intet til punktet.</li> </ul>
	<b>10. Det forpligtende kredssamarbejde, alle områder</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Intet til punktet.</li> </ul>
	<b>11. Overenskomst/ arbejdstid/ kommunerne.</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Intet til punktet.</li> </ul>
<b>10.50</b>	<p><b>12. Kommunikation</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Nyhedsbrev/august. Hvem skriver hvad?</li> </ul>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Susanne:</li> <li>• Gitte:</li> <li>• Thomas: Opgørelse af arbejdstid og undervisningstid.</li> <li>• Lone: Jacob Mark + Foto</li> <li>• Steen:</li> <li>• Mette:</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Sauna og vinterbadning i nyhedsbrev for september.</li> <li>• Budget, det som er indstillet fra børne-/unge udvalget i Svendborg</li> <li>• Opgørelse af arbejdstid og UV-tid.</li> <li>• Jacob Mark</li> <li>• --</li> <li>• Ugeskemarevolution på skolen (august). Fortælling (september).</li> </ul>
<b>10.55</b>	<b>13. Regnskab og budget</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Lone foreslog indkøb af dokkingstationer, 2 bærbare computere Og en ny projektor til kredsen. Forslaget blev vedtaget.</li> </ul>
<b>10.58</b>	<b>14. Punkter til næste møde</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Lone orienterede om, at hun arbejder på, at gøre næste STM til et arbejdende STM.</li> <li>• Arbejde med de retningslinjer, styrelsen ønsker at få alle skoler til at arbejde med.</li> </ul>
<b>10.59</b>	<b>15. Eventuelt</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Punktet blev afviklet.</li> </ul>